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Poznámka:  Zveřejněna je pouze upravená verze dokumentu z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu 

zveřejňovaných osobních údajů podle zákona č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů 
v platném znění. Osobní údaje jsou v souladu s § 16, § 17 a § 95 zákona 
č. 128/2000 Sb.,o obcích v platném znění. 
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bod jednání číslo    19  
 
 

 
Příspěvek do 23. sch ůze Rady m ěsta Ku řimi konané dne 11.07.2018  
 
Zápis ze spole čného jednání komise dopravy a životního prost ředí 
 
 
Obsah materiálu: Důvodová zpráva 

 A - zápis jednání komise dopravní a životního prostředí 28. 6. 2018  
 
Materiál předkládá:  Mgr. Ing. Drago Sukalovský - starosta 

 
Materiál zpracoval:  Ing. Jiří Kovář - vedoucí odboru  
 
 
Důvodová zpráva:  
 

Radě města Kuřim je předložen zápis ze společného jednání komise dopravy a životního prostředí ze 
dne 28. 6. 2018. 
 
 
Návrh na usnesení: 
 

RM  b e r e   n a   v ě d o m í   zápis z jednání komise dopravy a komise životního prostředí ze dne 
28. 6. 2018. 
 
Termín plnění: 30. 11. 2017 (OD) 
  

 
 
 



 
 
 

Zápis č. 3/2018 
 

ze spole čného jednání komise dopravní a životního prost ředí konané dne 28. června 2018 
 
 
Přítomni z ŽP: David Janík, Gabriela Motyčková, Petr Vodka, Lucie Boháčová 
Přítomni z komise dopravní: Vítek Aleš, Jana Němečková, K. Múčkova, M. Kotek, Paučík 
(předseda) 
 
Hosté: Pan Kynčl, Jiří Heihl za IMOS , Drago Sukalovský 
 
Nepřítomni omluveni:  Martin Nawrath, Milada Majská, Petr Němec  
 
Nepřítomni neomluvení: Jiří Blažek, Jan Herman, Igor Poledňák + ostatní z komise dopravní 
 
Jednání komise zahájeno v 18:10 hod. 
 
Přivítání přítomných, prezence, konstatování o usnášeníschopnosti komise, prezentace pana 
Kynčla k projektu Záhoří 1. etapa. 
 
Komise se nesešly v usnášeníschopné v ětšin ě počtu členů. 
 
Program jednání:  

1) Představení projektu Záhoří 1. etapa 

2) Diskuze 

 
 
K bodům jednání: 

 
1) Představení projektu Záho ří 1. etapa 
Pan Kynčl odprezentoval představení projektu Záhoří 1. etapa. 

 
2) Diskuze 
Proběhla diskuze s dotazy, na které bylo odpovězeno. 

 

 

Jednání ukončeno v 19:15 

 

Zapsala Lucie Boháčová 

Správnost ověřil Ing. David Janík, Ph.D., předseda komise ŽP dne 29. června 2018  
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